

To: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e @rivm.nl]; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e @rivm.nl]
From: [redacted] 5.1.2e
Sent: Wed 9/16/2020 8:04:04 AM
Subject: RE: Q koorts en COVID-19
Received: Wed 9/16/2020 8:04:04 AM

Dat is een goed idee, maar ik betwijfel of dat gaat lukken voor het eind van het jaar. De lab analyses van de PICO monsters op Qkoorts zijn waarschijnlijk nog niet ingepland. Maar wel goed om alvast over na te denken als alternatief.

From: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Sent: woensdag 16 september 2020 09:59
To: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>; [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Subject: RE: Q koorts en COVID-19

We zouden dan voor kunnen stellen om dan aanvullende landelijke analyses te doen op basis PIENTER C. burnetii en SARS-CoV-2.

From: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Sent: woensdag 16 september 2020 09:57
To: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>; [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Subject: RE: Q koorts en COVID-19

Ik meen me te herinneren dat we wisten dat de sera niet bewaard werden en dat het dus een zeer beperkt aantal zou worden. Maar misschien haal ik nu dingen door elkaar...
 Goed om te bespreken morgen of het nog de moeite is. Zo niet dan moeten we VWS maar direct informeren.

From: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Sent: woensdag 16 september 2020 09:49
To: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Cc: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Subject: RE: Q koorts en COVID-19

Morgen maar even bespreken tijdens Q-screen overleg. Lijkt me in ieder geval goed om vanaf nu sera te bewaren voor het geval we (na de expert meeting) zouden besluiten om verder te gaan met de screening.

From: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Sent: dinsdag 15 september 2020 22:45
To: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Cc: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @rivm.nl>
Subject: RE: Q koorts en COVID-19

Ah dat is jammer. Dan heeft het initiële plan wat we hadden niet veel zin. Er zijn nog maar enkele praktijken die nog moeten starten. Het enige wat ik zou kunnen bedenken is om alle deelnemers opnieuw te vragen om bloed te laten prikken in het kader van onderzoek. Dat zou wel een wat uitgebreidere METC aanvraag betekenen, veel logistiek geregeld en hogere kosten. Niet echt haalbaar om voor het eind van dit jaar klaar te hebben.

Groeten,
 [redacted] 5.1.2e

[redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e

[redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e

[redacted] 5.1.2e

[redacted] 5.1.2e

[redacted] 5.1.2e

[redacted] 5.1.2e

Dubbel

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

dubbel

